
Aan: College van Burgemeester en wethouders Den Bosch, 30 augustus 2022 
 
Betreft: vragen ex art. 71 RvO vragen over energie toeslag en sociaal minimum van 120% 
 
Geacht college,  
Uit informatie blijkt Dat 8,5 miljoen nog niet is gebruikt voor het verstrekken van de energietoeslag. 
Daarnaast blijkt ook dat er maar liefst 3500 inwoners die nu recht hebben op de energietoeslag hier 
geen gebruik van maken. Overwegende dat de prijzen van brandstof, energie en de boodschappen 
de pan uit rijzen waardoor steeds meer mensen in de financiële problemen komen. Ondertussen 
blijft het stil, de commissie Sociaal ging zelfs niet door omdat er niets te bespreken was.  Daarom wil 
de  SP-fractie u de volgende vragen stellen: 
 

1) Bent u het met de SP eens dat het geld wel naar de mensen moet gaan die recht hebben op 
energietoeslag? Zo nee, waarom niet? 

2) Bent u het met ons eens dat geld dat niet word uitgekeerd op een andere manier naar 
mensen van deze doelgroep moet gaan? Zo nee, waarom niet? 

3) bent u bereid om vanwege de groeiende kosten en stagnerende lonen het mogelijk te maken 
energietoeslag aan te vragen tot 130% van het, minimum loon? Zo nee, waarom niet? 

4) In Nederland zijn mensen vanaf hun 18de wettelijk volwassen en kunnen ze zorgtoeslag en 
huurtoeslag aanvragen. Voor studenten geldt echter dat zij 21 jaar moeten zijn om de 
energietoeslag aan te kunnen vragen. Bent u bereid het mogelijk te maken dat studenten 
vanaf 18 jaar energietoeslag aan kunnen vragen? Zo nee, waarom niet? 

5) Bent u bereid de mensen die recht hebben op de energietoeslag actief te benaderen om hier 
gebruik van te maken? Zo ja, wilt u alle mensen waarvan de gemeente weet dat ze er recht 
op hebben per brief informeren dat men dit kan aanvragen? Zo nee, waarom niet? 

6) Bent u bereid om naast de energietoeslag nog andere maatregelen te nemen om de 
energiekosten van deze groep te verlagen zoals zonnepanelen op sociale huurwoningen 
plaatsen, sociale huurwoningen isoleren of extra geld vrij te maken om energiearmoede op 
te lossen?  

  
 
Met vriendelijke groet, Cecile Visscher, SP 


